
Formandens beretning i ved generalforsamlingen 23. september 2020. 

Grundet Corona situationen blev generalforsamlingen afholdt som besvarelse af en rundsendt 

stemmeseddel omfattende de spørgsmål, der skulle tages stilling til. Derfor var Formandens be-

retning ikke kommet med. For at leve op til vedtægterne og samtidigt efterkomme et brændende 

ønske fra mindst en af vejens beboere følger her en kort beretning. 

Fortove og vedligehold 

Det viste sig igen at være forkert at tegne en fast kontrakt om snerydning med entreprenøren. Han 

var på job hos os 1 – 3 dage. Sidste år anbefalede bestyrelsen at tegne denne kontrakt. I år har 

bestyrelsen ingen anbefaling, men efterlader det som et åbent spørgsmål til afstemning. 

Vedligehold af fortove er overladt til den enkelte lodsejer. Nogle få benytter sig tilsyneladende af 

EU´s regler om tilskud til braklægning, men generelt er her pænt og ordentligt. Dog har billedet i 

længere perioder været præget af storsække og paller. 

Beboerændringer 

Emilie og Mikkel har købt grunden på Jacobsmindevej 12. De overtager den 1. oktober. Umiddel-

bart derefter indleder de byggeriet af en etplansvilla, som de forventer at kunne flytte ind i sam-

men med deres lille søn i forsommeren.  

Vi ønsker dem velkommen. 

Winnie og René i nummer 18 har købt Humlebæk Gl. skole, som de skal til gennemgribende at 

renovere. Vi ønsker dem held og lykke med projektet. 

Arrangementer 

Der blev i år igen holdt fastelavnsfest for gadens børn. Det var stort fremmøde, og deltagerne 

havde gjort meget ud af udklædningen. 

Ligeledes blev den traditionsrige vejfest afholdt fredag den 4. september. På trods af Corona situa-

tionen var der et fint fremmøde og en god stemning. 

 

Med venlig hilsen 

Niels Christian 
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